
Gradiva so preveč učena
KK SZDL KS Tabor je pred dnevi organizira-

la razširjen sestanek predsedstva, na katerem
so sodelovali še člani delegacij SSS, člani
komisij pri svetu KS, predsedniki HS ter pred-
stavnica Staninvesta. Med drugim so govorili
tudi o gradivu za javno razpravo o dopolni-
tvah plana stanovanjskega gospodarstva za
obdobje 1981-85 in planu stanovanjskega go-
spodarstva za leto 1983.

Izrekli so precej pikrih pripomb. Predvsem
so kritizirali preobširen in preveč »filozofsko
obarvan« načrt, saj je bilo - resnici na Ijubo -
marsikateremu predstavniku HStežko razbra-
ti iz obilice številk, koliko sredstev in kakšna

bodo razdeljena med posamezne KS, še manj
pa med posamezne HS.

Morda ni daleč od resnice trditev nekega
udeleženca razprave, da so razna gradiva na-
pisana »preobširno, mestoma kontradiktorno
in dokaj nerazumljivo«. »Če od nas predsed-
nikov HS želite izvršitev zahtevanih nalog,
nam napišite gradiva preprosto, na najbolj
razumtjiv, domač način, kajti časa za študij
preprosto ni, saj smo skoraj vsi zaposleni in
imamo tudi druge dolžnosti. Gradiva so napi-
sana preveč učeno! Pišite kratko, jasno, brez
nepotrebnih fraz, pa četudi na enem samem
listu papirja. S takim načinom dela ne more-
mo prispevati k stabilizaciji, po drugi strani pa
so hiše prepotrebne popravil, saj včasih nima-
mo denarja niti za čistila!« ugotavlja drugi.
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